

## Styremøte 15.1

Tilstede: Gard Frode Holmberg, Håvard Vik, Marianne Bjøringsøy, Arne Brucksch.

Saksliste:

Godkjenne referat fra styremøte 20/11-24

- ok
- Nøkkel gymsal fortsatt borte...

Nytt fra gruppene

- ski (uttak VM, klubbrenn gjennomført, generelt høy aktivitet)
- Allidrett (mangler innkreving av treningsavgift for 2024, 30-40 drakter for scantrademidler, ellers ok)
- Fotball (mye aktivitet m sesongplanlegging, 3 futsallag, jobber m nytt styre for fotball)
- Andre grupper er ikke til stede
- Anleggsansvarlig

Nytt fra sportslig utvalg

Nytt fra anleggsansvarlig

Økonomi

- medlemskontigent må sende ut så tidlig som mulig. Utsending i januar med frist i februar.
- Revisor? Ansvar Morten

Lånkehallen

- ikke noe nytt
- Diskusjon rundt pris halleie, og kommunal støtte

Årsmøte

- Mandag 24. mars kl. 18-20
- Meld inn dato fra undergruppene
- Alle saker må meldes inn min 2 uker før?
- Organisasjonsendring må inn fire uker

Valgkomite

- Alle undergrupper må skaffe 2 representanter

Spillertrøyer

- Sammarbeidslag J15

- Ingen lag kan ha egne sponsorkontrakter uten at det er avtalt med hovedstyre

#### SHK-avtale

- evaluering fra 2023?
- Avtalen sies opp fra første juni?

#### Parkering og kjøring til Lånkehallen

- Ikke kjør inn før kl 17
- Parkering på håndballbanen fra 1645
- Informer om dette i undergruppene

#### Eventuelt

- følg opp Sport1 i forhold til trykking på klær.